

BUREAU VERITAS
Certification



Zertifikat
für



Invacare GmbH
D-88316 Isny / Deutschland

Bureau Veritas Certification bestätigt, dass das Management-System der oben genannten Organisation beurteilt wurde und die in den folgenden Normen/Regelwerken festgelegten Anforderungen erfüllt.

Normen/Regelwerke:

ISO 13485 : 2016

Das Management-System umfasst:

**Verkauf, Lagerung, Prüfung, Vertrieb und Service von Medizinprodukten
für Rehabilitation in den Kategorien Mobilität, Pflege, Atemtherapie
und Hygiene**

Datum der Erstzertifizierung: **15.12.2008**

Während der Gültigkeitsdauer dieses Zertifikates müssen die Anforderungen der Normen/Regelwerke kontinuierlich erfüllt werden, was durch Bureau Veritas Certification regelmäßig überwacht wird.

Zertifizierungsdatum: **13.12.2017** Gültig bis: **14.12.2020**

Über die Gültigkeit dieses Zertifikates wird Bureau Veritas Certification auf Anfrage jederzeit Auskunft geben. Weitere Auskünfte über das Managementsystem und den Anwendungsbereich erhalten Sie über die Organisation selbst.

Zertifikatsnummer: **CH10201029/F** Datum: **13.12.2017**

Pascal Singh
Bureau Veritas Switzerland AG,
Grossächerstrasse 25, CH-8104 Weiningen ZH



BUREAU VERITAS
Certification



Certificate
for



Yes, you can.®

Invacare GmbH
D-88316 Isny/ Germany

Bureau Veritas Certification hereby confirms that the management system of the above-mentioned organisation has been assessed and complies with the requirements set out in the following standards/regulations.

Standards/Regulations:

ISO 13485 : 2016

The management system comprises:

**Sales, storage, inspection, distribution and service of medical devices
for rehabilitation in the categories move, rest, breathe and hygiene**

Date of initial certification: **15.12.2008**

The requirements of the standards/regulations must be complied with throughout the period of validity of this certificate. This will be ensured through regular monitoring by Bureau Veritas Certification.

Date of certification: **13.12.2017** Valid until: **14.12.2020**

Bureau Veritas Certification will provide information on the validity of this certificate on request at any time. Additional information on the management system and the area of applicability should be obtained from the organisation itself.

Certificate number: **CH10201029/F** Date: **13.12.2017**



Pascal Singh

Bureau Veritas Switzerland AG,
Grossächerstrasse 25, CH-8104 Weiningen ZH

